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Preserving Natural Resources
　　As we know, many great people could succeed just because they did everything big or small earnestly.
　　However, natural resources are not inexhaustible. Some reserves are already on the brink of exhaustion and there is no hope of replacing them.
　　As you know,there\'s no enough clean water for people. So many of them lose their lives because of water. It\'s time that we must do something useful to protect our environment. We can plant trees and take good care of them.
　　We can save the water and ask our parents to do so. We can\'t throw any litter onto the ground and we should collect them for recycling.
　　If we take good care of our earth today,it will be more beautiful tomorrow.
　　>【参考译文】
保护自然资源
　　正如我们所知道的,许多伟大的人都能成功,因为他们做了大大小小的事情。
　　然而,自然资源并非取之不尽。一些储备金已经处于枯竭的边缘,没有希望取代它们。
　　如你所知,人们没有足够的清洁用水。许多人因为水而失去生命。是时候了,我们必须做一些有用的事情来保护我们的环境。我们可以种树,好好照顾它们。
　　我们可以拯救水,并要求我们的父母这样做。我们不能把任何垃圾扔在地上,我们应该收集它们进行回收。
　　如果我们今天爱护地球,明天会更加美丽。
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